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                                       ДОКЛАДНА ЗАПИСКА 
                                                    от 
      Групата общински съветници от ПП „Възраждане“ – гр. Шумен 
 
 
                                                 ОТНОСНО: 
Предложение за въвеждане на еднопосочно движение по част от ул. 
„Райна Княгиня“ и ул. „Васил Левски“ в гр. Шумен 
 
 
 
Уважаема г-жо Аспарухова, 
Пишем Ви не просто като представители в Общинския съвет, а и като 
шуменци, които всеки ден срещат човешки погледи, изпълнени с 
безсилие, когато поредното задръстване блокира улицата; когато 
възрастна жена с бастун не може да пресече безопасно; когато линейка с 
болен човек в нея се чуди как да се провре между насрещни автомобили 
на тясна улица. 
 
Проблемът е ежедневен, реален и болезнен. 
 
В района на ул. „Райна Княгиня“ и ул. „Васил Левски“ трафикът се е 
увеличил значително през последните години. От натоварения булевард 
„Симеон Велики“ през търговските обекти и до намиращия се в близост 
медицински център – това е място, където животът не спира. Но 
същевременно се превръща в капан за пешеходци, шофьори и най-вече за 
онези, които имат нужда от най-обикновено, но достойно и спокойно 
придвижване. 
 
 
 
 
 
 



Конкретно предложение: 
 

· Въвеждане на еднопосочно движение по ул. „Райна Княгиня“ от 
кръстовището с ул. „Паламара“ и „Тетово“ до кръстовището с ул. 
„Васил Левски“ – в посока запад–изток. 

· Въвеждане на еднопосочно движение по ул. „Васил Левски“ от това 
кръстовище до бул. „Стефан Велики“ – в посока изток–запад. 

·  
Причини, които не можем повече да пренебрегваме: 
 

· Улицата в последните 150 метра е толкова тясна, че всеки ден се 
стига до напрежение – клаксони, изчакване, крясъци... и опасни 
ситуации. 

· Левият завой от ул. „Васил Левски“ към бул. „Стефан Велики“ 
създава постоянни предпоставки за катастрофи. 

· При навлизане в района видимостта е почти нулева, заради 
паркирани коли – особено от южната страна до мебели „Нов дом“. 

· В близост се намира медицински център, посещаван от възрастни и 
трудноподвижни хора, за които липсват дори елементарни условия 
за достъп. 

Това не е просто въпрос на организация на движението. Това е въпрос на 
здрав разум, гражданска отговорност и емпатия. Не може да изискваме 
търпение от хората, когато ежедневно ги поставяме в условия, в които 
дори търпението не помага. 
 
Предложение за решение: 
 
Да се възложи на компетентните общински органи извършване на 
проверка и технически анализ на възможността за реализиране на 
горепосоченото предложение. Да се организират срещи с местните 
жители, търговци и институции в района. И ако се установи, че е възможно 
– нека не чакаме. Нека го направим. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Вярваме, че: 
 

· ще покажем на шуменци, че чуваме гласа им; 
· ще направим малка, но значима крачка към по-добра градска среда; 
· ще осигурим повече безопасност, спокойствие и достойнство – 

особено за най-уязвимите сред нас. 
·  

С уважение: 
 
Ивайло Обретенов – ............................... 
 
Стоян Стоянов –         ............................... 
 
Борислав Костов –     ............................... 
 
Група общински съветници от ПП „Възраждане“ – гр. Шумен 
 
гр. Шумен,  
 
15.04.2025 г. 
 
 


